

**IKLAN KEKOSONGAN JAWATAN PEKERJA SAMBILAN HARIAN (PSH)  
FAKULTI PERUBATAN, UITM**

Fakulti Perubatan, Universiti Teknologi MARA dengan ini mempelawa calon-calon Bumiputera Warganegara Malaysia yang berkelayakan untuk mengisi **SEGERA** kekosongan Pekerja Sambilan Harian (PSH) di Fakulti Perubatan UiTM Kampus Sungai Buloh.

JAWATAN	BUTIRAN	KADAR UPAH	SYARAT LANTIKAN
Pekerja Sambilan Harian (PSH)  Nama Jawatan : Penolong Pegawai Teknologi Maklumat	Taraf Jawatan : Sambilan  Skop Tugas:  1. <i>System Development</i> 2. <i>Programming</i> 3. <i>Website maintaining</i> 4. <i>Server maintenance</i>	RM 72.00 (Sehari)  (9 Jam)	1. Warganegara Malaysia;  2. Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan;  3. Diploma dalam bidang Sains Komputer dan Teknologi Maklumat atau bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada Institusi pengajian tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.  4. Memiliki Kepujian (sekurang-kurangnya Gred C) dalam subjek Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.
Pekerja Sambilan Harian (PSH)  Skim Perkhidmatan : Pembantu Tadbir	Taraf Jawatan : Sambilan	RM54.00 (Sehari)  (9 Jam)	1. Warganegara Malaysia;  2. Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan;  3. Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan;  4. Lulus Bahasa Melayu/Bahasa Malaysia (termasuk lulus Ujian Lisan) pada peringkat SPM atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.

**CARA-CARA MEMBUAT PERMOHONAN**

Pemohonan hendaklah dibuat secara dalam talian (online) sahaja dengan mengisikan maklumat yang diperlukan.

Bersama-sama ini disertakan link serta QR Code bagi borang permohonan.

(a) Link : <https://forms.gle/pcR5hBDpAuQ4mFfw6>

**TARIKH TUTUP PERMOHONAN IALAH PADA HARI JUMAAT, 07 OKTOBER 2021**

Sebarang pertanyaan boleh merujuk kepada:

**BAHAGIAN PENTADBIRAN DAN SUMBER MANUSIA  
FAKULTI PERUBATAN  
UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA  
CAWANGAN SELANGOR  
KAMPUS SUNGAI BULOH  
47000 SUNGAI BULOH  
SELANGOR DARUL EHSAN, MALAYSIA**

**NO.TEL : (03) 6126 7062/ 7068**

**EMAIL:**